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Dr. Kövér László 

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Írásbeli kérdés 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről

szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Kásler Miklós miniszter úrhoz

,,Bérápolók az egészségügyben?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr! 

Az orvosok és ápolók elvándorlása évek óta egy jelentős probléma a magyar egészségügyben.

A probléma olyan mértékűvé nőtte ki magát, hogy vannak olyan országrészek, ahol nincs

olyan terület, amelyben megfelelő számú orvos dolgozik. A legújabb eredménye ennek a

problémának az, hogy az ajkai kórház sürgősségi osztályából gyakorlatilag elfogytak azok az

ápolók, akik munkavégzésre képesek (mert éppen nincsenek beteg- vagy szülési

szabadságon). Ezt a problémát az ajkai kórházban bérápolókkal oldották meg, amelyet egy

külsős cég biztosított számukra.



,,.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Hány ápolót biztosítanak külsős cégek az ajkai kórház számára?

2. Mely külsős cégekkel, mely állami szerv kötött szerződést?

3. Mit tartalmaznak ezek a szerződések?
4. Mennyi ideig fognak a külsős cégek ápolói az ajkai kórházban dolgozni?

5. Mekkora az így foglalkoztatott ápolók havi bére?
6. Mennyivel kerül így többe az ápolási tevékenység, mintha rendesen megfizetnék a

kórház ápolási személyzetét?
7. Nem lenne egyszerűbb, olcsóbb és jobb a betegeknek, az ápolóknak és a fenntartónak

is, ha tisztességes fizetéseket adnának inkább az ápolószemélyzetnek?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember .C> ... 

országgyűlési képviselő

(MSZP)


